
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.42.2015.KS/23 

 

Protokół Nr 48/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 27 sierpnia 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 840, zakończenie o godz. 940 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Starosta Janusz Zarzeczny, Wicestarosta Mariusz Sołtys oraz Członkowie Zarządu:, Alfred 

Rzegocki, Andrzej Gargaś oraz Marek Tyza. 

 

Osoby z głosem doradczym: 

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa, Zastępca Przewodniczącego 

Rady Powiatu Tadeusz Samołyk. 

 

Zaproszone Osoby:  

Tomasz Wosk - Naczelnik Kancelarii Starosty;  

Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji; 

Alicja Mach – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia; 

Hubert Karwan – Inspektor Wydziału Architektoniczno-Budowlanego i Środowiska; 

Robert Gajewski – Radca Prawny Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli.  

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wniosek Prezesa Lokalnego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z.o.o. w Stalowej Woli 

dotyczący wprowadzenia zmian do Porozumienia o współpracy w zakresie finansowania 

rozwoju małej i średniej przedsiębiorczości z dnia 2 października 2008 r.  

4. Wniosek Dyrektor Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej 

Uchwałę Nr 22/116/2015 Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 19 marca 2015 r. 

w sprawie ustalenia zasad opracowania arkuszy organizacji szkół i placówek prowadzonych 

przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 2015/2016.  
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5. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem części korytarza w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

6. Uchwała Zarządu w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych 

z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

7. Wniosek Stowarzyszenia Oświatowego Przyjaciół Szkoły Kościuszkowskiej w Stalowej Woli 

w sprawie dofinansowania zakupu usługi transportowej zadania pn. „Marszobieg Ekologiczny 

Bieszczady 2015”. 

8. Wniosek Wójta Gminy Zaleszany w sprawie dofinansowania kosztu noclegu drużyny kobiecej 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Obojnej. 

9. Uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie stalowowolskim na 2015 rok.  

10. Wniosek Gminy Zaleszany o dofinansowanie z budżetu powiatu w 2015 roku wykonania toru 

przeszkód na terenie boiska sportowego w Kępiu Zaleszańskim.  

11. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 20 sierpnia 2015 roku.  

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 48 posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na 

podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz  Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub 

pytania do porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za 

przyjęciem porządku obrad głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad został przyjęty. 

 

 

Ad. 3  Wniosek Prezesa Lokalnego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z.o.o. w Stalowej 

Woli dotyczący wprowadzenia zmian do Porozumienia o współpracy w zakresie 

finansowania rozwoju małej i średniej przedsiębiorczości z dnia 2 października 

2008 r.  
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Radca Prawny Powiatowego Urzędu Pracy Robert Gajewski przedstawił wniosek, 

dotyczący zmiany maksymalnej kwoty relacji sumy zaangażowania Funduszu z tytułu 

udzielonych poręczeń, do wartości posiadanych środków przeznaczonych na realizację 

tych zobowiązań z 200% do 350% i rezygnacji z konieczności ustanawiania blokady na 

lokacie Funduszu.  Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają 

jakieś uwagi lub pytania do wniosku. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. Za przyjęciem wniosku głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Pozytywnie rozpatrzono wniosek Prezesa Lokalnego Funduszu Poręczeń Kredytowych 

Sp. z.o.o. w Stalowej Woli dotyczący wprowadzenia zmian do Porozumienia o współpracy 

w zakresie finansowania rozwoju małej i średniej przedsiębiorczości z dnia 2 października 

2008 r.  

 

Ad. 4. Wniosek Dyrektor Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr 22/116/2015 Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 

19 marca 2015 r. w sprawie ustalenia zasad opracowania arkuszy organizacji szkół 

i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 

2015/2016. 

   

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła wniosek, w sprawie 

zwiększenia ilości etatów pracowników niepedagogicznych o 3,39 etatu, w tym o 2,39 

etatu – pomoc nauczyciela i o 1 etat – referent administracyjny. Starosta Janusz 

Zarzeczny zaproponował, aby zatrudnienie było w formie subsydiowanej tj. poprzez 

zatrudnienie osób z Powiatowego Urzędu Pracy w ramach staży oraz prac 

interwencyjnych.  Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają 

jakieś uwagi lub pytania do wniosku. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. Za przyjęciem wniosku głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Pozytywnie rozpatrzono wniosek Dyrektor Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych w sprawie 

podjęcia Uchwały Nr 48/233/2015 zmieniającej Uchwałę Nr 22/116/2015 Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 19 marca 2015 r. w sprawie ustalenia zasad opracowania arkuszy 

organizacji szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 

2015/2016. 
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Ad. 5. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem części korytarza                   

w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

   

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Alicja Mach omówiła uchwałę, w sprawie 

wynajęcia części korytarza znajdującego się w budynku Centrum Edukacji Zawodowej 

w Stalowej Woli pod automat vendingowy do sprzedaży produktów spożywczych 

w okresie od 01.09.2015 r. do 31.03.2017 r.  Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy 

Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do uchwały. Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 5 Członków 

Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Podjęto Uchwałę Zarządu Nr 48/234/2015 z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na wynajem części korytarza w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

 

Ad. 6.  Uchwała Zarządu w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest. 

 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub 

pytania do uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 

Podjęto Uchwałę Zarządu Nr 48/235/2015 z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie przyznania 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

 

Ad. 7. Wniosek Stowarzyszenia Oświatowego Przyjaciół Szkoły Kościuszkowskiej 

w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zakupu usługi transportowej zadania 

pn. „Marszobieg Ekologiczny Bieszczady 2015”. 

 

Inspektor Wydziału Architektoniczno-Budowlanego i Środowiska Hubert Karwan 

omówił wniosek, w sprawie dofinansowania usługi transportowej w kwocie 1 500 zł. 
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Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy Członkowie Zarządu mają inne propozycje. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zaproponował, aby kwota dofinansowania wyniosła 900 zł.  

 

Pozytywnie rozpatrzono wniosek Stowarzyszenia Oświatowego Przyjaciół Szkoły 

Kościuszkowskiej w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zakupu usługi transportowej 

zadania pn. „Marszobieg Ekologiczny Bieszczady 2015”  kwotą 900 zł.  

 

Ad. 8. Wniosek Wójta Gminy Zaleszany w sprawie dofinansowania kosztu noclegu 

drużyny kobiecej Ochotniczej Straży Pożarnej w Obojnej. 

 

Naczelnik Kancelarii Starosty Tomasz Wosk przedstawił wniosek, w sprawie 

dofinansowania kwotą 1 000 zł  kosztów noclegu drużyny kobiecej Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Obojnej. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają 

jakieś uwagi lub pytania do wniosku. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. Za przyjęciem wniosku głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Pozytywnie rozpatrzono wniosek Wójta Gminy Zaleszany w sprawie dofinansowania kosztu 

noclegu drużyny kobiecej Ochotniczej Straży Pożarnej w Obojnej w kwocie 1 000 zł.  

 

Ad. 9. Uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie stalowowolskim na 2015 rok.  

 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła uchwałę, w sprawie zmian w planie 

dochodów budżetu powiatu stalowowolskiego.  Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy 

Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do uchwały. Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 5 Członków 

Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Pozytywnie rozpatrzono Uchwałę Zarządu Nr 48/236/2015 z 27 sierpnia 2015 roku 

w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2015 rok. 

 

Ad. 10. Wniosek Gminy Zaleszany o dofinansowanie z budżetu powiatu w 2015 roku 

wykonania toru przeszkód na terenie boiska sportowego w Kępiu Zaleszańskim.  

        

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła wniosek o przyznanie dofinansowania 

z budżetu powiatu w wysokości 5 000 zł. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy 

Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do wniosku. Uwag i pytań nie 
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zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem wniosku głosowało 5 Członków 

Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Pozytywnie rozpatrzono wniosek Gminy Zaleszany o dofinansowanie z budżetu powiatu 

w 2015 roku wykonania toru przeszkód na terenie boiska sportowego w Kępiu Zaleszański 

w kwocie 5 000 zł.  

 

Ad. 11. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 20 sierpnia 2015 roku. 

 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi do protokołu 

z poprzednich obrad. Uwag nie zgłoszono. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Za przyjęciem protokołu głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 12. Wolne wnioski. 

 Naczelnik Kancelarii Starosty Tomasz Wosk poinformował Członków Zarządu o tym, że 

komisja heraldyczna  ma pewne uwagi co do herbu. Zaproponowano następujące zmiany: 

1. Zmiana kształtu drzewa  

2. Grubsze szprychy w kole zębatym  

3. Zamiana miejscami gwiazdy z kołem.  

 

Ad. 13 Zamkniecie posiedzenia. 

 Starosta Janusz Zarzeczny zamknął 48 posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin  

 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


